
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 
 

 

 

Z á p i s n i c a  

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 16.04.2015 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

- 9 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa OZ 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Voľba overovateľov zápisnice 

5. Oboznámenie OZ o vzdaní sa funkcie poslanca OZ Mgr. Marty Bočekovej 

6. Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ Bc. Zuzany Slimákovej 

7. Kontrola prijatých úloh 

8. Informácia HK o kontrolnej činnosti 

9. Návrhy plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2015 

10. Schválenie VZN 2/2015 

11. Úprava rozpočtu na rok 2015 

12. Určenie platu starostu 

13. Informácie o činnosti komisií OZ 

14. Aktuálne otázky, rôzne diskusia 

15. Schválenie uznesenia 

16. Záver 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 
Zasadnutie OZ otvoril o 18

40
 hod. privítaním všetkých prítomných starosta obce. Zasadnutia 

sa zúčastnilo 9 poslancov. OZ bolo uznášania schopné. Starosta oboznámil prítomných s 

programom zasadnutia OZ  a vyzval poslancov na schválenie, doplnenie alebo zmenu 

programu OZ. Program zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9                                  PROTI: 0                                      ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 2 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľa zápisnice bola určená zamestnankyňa obecného úradu  Mgr. Beáta Salvová. 

 

K bodu 3 programu OZ 

Voľba návrhovej komisie 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Eva 

Mišíková, Ondrej Nika, Miroslav Hrbček.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9                                  PROTI: 0                                      ZDRŽALI: 0 



 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Miroslav Pecho, Ing. Miroslava Garajová. 

 

K bodu 5 programu OZ 

Oboznámenie OZ o vzdaní sa funkcie poslanca OZ Mgr. Marty Bočekovej 

Starosta oboznámil OZ o vzdaní sa funkcie poslanca OZ Mgr. Marty Bočekovej. 

 

K bodu 6 programu OZ 

Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ Bc. Zuzany Slimákovej 

Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ Bc. Zuzany Slimákovej. 

 

K bodu 7 programu OZ 

Kontrola prijatých úloh 

Hlavná kontrolórka obce Mgr. Marta Bočeková vykonala kontrolu prijatých úloh. 

Konštatovala, že všetky úlohy boli splnené. Príloha č. 1. 

 

K bodu 8 programu OZ 

Informácia HK o kontrolnej činnosti 

Kontrolórka obce p. Bočeková podala informáciu o kontrolnej činnosti, ktorá je prílohou tejto 

zápisnice. Následne p. Mojš požiadal kontrolórku obce, aby na najbližšom zasadnutí OZ 

predložila: súpis áut OcÚ  (typ, druh), či bola vykonaná STK a kde sú autá poistené. Ako 

uviedla kontrolórka obce, autá sú poistené v komunálnej poisťovni. Poslankyňa p. Garajová 

požiadala kontrolórku o súpis dovoleniek pracovníkov obecného úradu a DP. Kontrolórka 

obce informovala poslancov, že bude vypracovaný plán dovoleniek, ktorý bude predložený na 

najbližšom zastupiteľstve. Príloha č. 2 

 

K bodu 9 programu OZ 

Návrhy plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2015 

Plán kontrolnej činnosti na rok II. polrok 2015 vypracuje kontrolórka obce po podaní návrhov 

od poslancov obecného zastupiteľstva. Poslanci predložia svoje návrhy kontrolórke do 1. 

mája 2015.  

 

K bodu 10 programu OZ 

Schválenie VZN 2/2015 

Schválenie VZN č. 2/2015 o úhradách za služby poskytované obcou Lúčky. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽALI SA: 0 

 

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Úpravu rozpočtu na rok 2015 

Úpravu rozpočtu predniesla kontrolórka p. Bočeková. Úprava rozpočtu sa robí na základe 

zvýšenia dotácií, zvýšenia podielových daní podľa skutočnosti na rok 2015 a dopĺňajú sa nové 

položky do rozpočtu. Úprava rozpočtu je prílohou tejto zápisnice. 

Poslanec p. Mojš položil dve otázky: Prečo boli tak nízko naplánované mzdy v rozpočte na 

rok 2015 a či bolo zateplenie OcÚ naplánované v rozpočte na rok 2014 a či bolo schválené. 

Zároveň požiadal starostu, aby bol poslancom predložený rozpočet pred úpravou pre 

porovnanie položiek. Starosta vyzval poslanca p. Pechu, aby reagoval na dané otázky, 

nakoľko bol predsedom finančnej komisie. P. Pecho na dané otázky nereagoval, súhlasil však 

s navrhovaným postupom p. Mojša. 

 

K bodu 12 programu OZ 

Určenie platu starostu 



Plat starostu obce sa upravuje na základe priemernej mzdy v národnom hospodárstve za rok 

2014 s platnosťou od 1.1.2015. 

Poslanec p. Hrbček navrhol zvýšiť plat starostu na základe § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z.z. 

v znení neskorších predpisov o 10%, načo reagovali poslanci nasledovne: 

- p. Garajová navrhla, aby bol plat starostu navýšený len vtedy, ak bude znížený plat 

podstarostky. Odôvodnila to tým, že podstarostka momentálne starostu nezastupuje. 

- P. Mojš – navrhol počkať so zvýšením platu starostu aspoň do pol roka a podľa 

výsledkov upraviť plat starostu. 

- p. Nika – podporil stanovisko p. Mojša (navrhol plat navýšiť až po roku). 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: Ing. Fula, Hrbček   PROTI: JUDr. Mojš, Nika 

ZDRŽALI SA: Ing. Fulová, Ing. Garajová, Bc. Kosturíková, Ing. Pecho, Bc. Slimáková 

 

Navýšenie platu starostovi obce o 10 % nebolo schválené. 

Keďže ďalšie návrhy v tejto veci neboli predložené, Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach podľa 

zákona č. 253/1994 Z.z. v znení neskorších predpisov o plate starostu nerozhodlo. Preto na 

základe § 3 ods. 1 cit. Zákona patrí starostovi minimálny plat vo výške určenej priamo 

zákonom v sume 1.698,80 €. 

 

K bodu 13 programu OZ 

Informácia o činnosti komisií OZ 

Informácie o činnosti komisií podali:  

Poslankyňa p. Garajová – kultúrna komisia – upozornila prítomných na akciu „Z“, ktorá sa 

má uskutočniť 25.4.2015. Akcia bude zameraná na úpravu areálu MŠ.  

Poslanec p. Mojš – komisia pre rozvoj a ekológiu obce – komisia doporučuje odpredať 

pozemky p. Trnovskej a p. Svobodovej. Zároveň žiadal starostu obce, aby boli vyzvaní 

majitelia existujúcich garáži pri bytovkách k vysporiadaniu pozemkov pod nimi. 

Informoval, že komisia sa zaoberala Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja (ďalej 

„PHSR“) obce Lúčky. Skonštatoval, že plán má 5 časti a 33 úloh. Stanovené úlohy neboli 

splnené a preto komisia navrhuje dať vypracovať nový program na roky 2015-2020 Miestnej 

akčnej skupine (ďalej „MAS“) dolný Liptov. Cena za vypracovanie plánu by bola približne 

950 €. Zároveň komisia navrhuje, aby sa urobil verejný pohovor a návrhy z pohovoru boli 

zapracované do nového PHSR obce. 

Komisia na svojom zasadnutí zaoberala aj územným plánom obce. Pre komplexné 

vyhodnotenie plánu však nemala k dispozícii jeho textovú časť. P. Mojš apeloval na starostu 

obce, aby vyhľadal textovú časť k plánu. Predniesol návrhy členov komisie: pohľadať plány 

na rozšírenie obecnej budovy a do budúcnosti porozmýšľať nad zriadením Domu sociálnych 

služieb v obci. 

Starosta obce reagoval na podnety nasledovne: 

- návrhy na rozšírenie obecnej budovy existujú, 

- zároveň oboznámil prítomných s možnosťou vytvoriť nový stavebný obvod na 

Štvrtkách, 

- doriešuje sa chatová oblasť Holica – z danej oblasti bude vylúčených 7 chát, 

- Láncová-Španie – nevysporiadaná komunikácia – problém pre p. Patryláka (stavba 

rodinného domu v danej oblasti) pri vybavovaní úveru, 

- vypracovanie doplnku k územnému plánu kvôli stavebným pozemkom (4,5 tis. Eur). 

Kontrolórka obce p. Bočeková – ako bývalá predsedníčka finančnej komisie navrhuje aby 

bolo do konca mája rozčlenené účtovníctvo DP a ČOV na samostatné analytické účty pre 

lepšiu kontrolu hospodárenia. Zároveň p. Bočeková, ako kontrolórka obce, dohliadne na to, 

aby na daných účtoch boli zaúčtované všetky náklady. 

Hlasovanie (za rozčlenenie DP a ČOV): 

ZA: 9     PROTI: 0    ZDRŽALI SA: 0 

 

Informácie za športovú komisiu podal jej predseda p. Miroslav Hrbček. Športová komisia sa 

premenovala na školskú a športovú komisiu a aj z toho dôvodu dáva dôraz na zapájanie sa 

detí do športových aktivít. Komisia sa snaží združovať zástupcov všetkých oddielov (futbal, 



šach, turisti). Momentálne má komisia snahu o obnovenie činnosti lyžiarsko-turistického 

oddielu a zapojenie eRka do svojej činnosti. V spolupráci so školou vytvoriť z detí ZŠ 

družstvá pre stolný tenis. Plán športových podujatí je prílohou tejto zápisnice.  

Poznámka: p. Mojš položil otázku ohľadom skolaudovania multifunkčného ihriska pri škole. 

Starosta obce reagoval nasledovne: Kolaudácia na ihriska je pozastavená. Na ihrisku je 

potrebné postaviť brány. 

 

K bodu 14 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta informoval, že obci končí kontokoretný úver. Zároveň podal návrh, aby úver bol 

schválený aj naďalej. Starosta obce zdôvodnil schválenie úveru oneskorením platieb zo štátu. 

Kontrolórka obce informovala o ročnom úroku, ktorý je vo výške 50 €. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9      PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 

Starosta obce dal hlasovať za vypracovanie plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja MAS-

kou dolný Liptov.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9      PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 

Starosta obce informoval prítomných o návrhu kalendára pre rok 2016. V kalendári budú 

zahrnuté všetky dôležité akcie ako aj poplatky v obci. Fotografickú časť by zabezpečoval p. 

Svoboda (52 fotiek). Kalendár by mal  mať hodnotu 1,5 €/kus a dával by sa do každej 

domácnosti v obci. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9      PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 

Starosta obce informoval poslancov o žiadosti organizátorov Liptovského vínneho festivalu 

o príspevok na organizovanie vo výške 150 €. Festival sa uskutoční 13.6.2015. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9      PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 

Starosta obce informoval o Ružomberskom stretnutí veteránov. Obec sa zapojí len do 

vyhodnocovania tým, že poskytne ceny približne do výšky 100 €. 

Dňa 21.3.2015 sa uskutočnilo zasadnutie hospodárskej a pastoračnej rady farnosti Lúčky. 

Rady sa osobne zúčastnil starosta obce p. Hrbček aj p. Garajová. V rámci zasadnutia sa 

prejednávalo aj nainštalovanie nového organu vo farskom kostole. Z toho dôvodu farnosť 

Lúčky ponúkla obci pôvodný organ s tým, že tento bude rozobratý, porobené na ňom úpravy 

a následne namontovaný do Domu nádeje. Náklady by boli vo výške 5.500 €. Starosta obce 

dal hlasovať za návrh. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9      PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 

Starosta obce informoval: 

- o premiestňovaní telocvične z MŠ a do budovy telocvične, 

- o ústnej žiadosti znížiť stojné pri minibuse z 10 € na nižšiu cenu. Poslanec p. Mojš 

navrhol žiadosť zamietnuť z dôvodu platenia splátok úveru za minibus, 

- pretláčaní kanalizácie – po pretlačení sa zápach kanalizácie stratil aj v MŠ, kde boli 

s tým dlhodobé problémy. 

Poslankyňa p. Kosturíková: 

- je potrebné spustiť vodu pri cintoríne 

Poslanec p. Mojš: 

- vymeniť svietidlo pri p. Štefanovi Fliegovi 

Poslanec p. Nika: 

- pri ťažbe dreva bol znehodnotený novoopravený chodník Cyrila a Metóda v Plieške – 

žiada zaslať napomenutie tým, čo chodník znehodnotili 



Podstarostka p. Mišíková: 

- na ul. Americká vo vrchnej časti nepočuť rozhlas 

- ako je to s odstávkou vody v obci – reagovala p. Salvová, zamestnankyňa OcÚ – 

odstávka je nahlasovaná pri oprave aj poruchách tesne pred opravami 

Poslankyňa p. Garajová: 

- je potrebné zabezpečiť stravovanie dôchodcov aj počas mesiacov júl a august 

- sú požiadavky nechať otvorenú MŠ aj počas prázdnin. O umiestnenie detí počas týchto 

dvoch mesiacov v MŠ majú aj rodičia z iných obcí 

- cesta pri p. Česákovi L-340 – bude sa riešiť oprava? 

 

Občania: 

P. Pechová, L-321: 

- cesta za jej domom sa unížila, všetko jej steká do záhrady, 

p. Senko, L-266: 

- na koho sa má obrátiť ak bude chcieť chodiť do posilňovne v telocvični – starosta obce – 

kľúče má p. Almanová, v prípade potreby volať aj starostu, 

- či budú môcť multifunkčné ihrisko využívať aj občania obce, 

- propagovať akcie obce aj cez facebook, vytvoriť link na obecnej stránke na akcie v obci, 

P. Vrbacká, L-181: 

- kto je zodpovedný za čistenie a ukladanie posypov z komunikácií – kopy sa neodstraňujú, 

pre domom p. Vrbackého a p. Salvu L-99 neboli odvezené ani počas Veľkonočných sviatkov, 

p.Metód Salva, L-99 

- pripojil sa k pripomienke p. Vrbackej, 

- do kontajnerov pri cintoríne sa vyhadzuje nielen odpad z hrobov a okolia, 

- poslankyňa p. Mišíková to potvrdila. Do kontajnera doniesla odpad osoba nebývajúca 

v obci, 

- starosta skonštatoval, že predchádzať takýmto problémom by sa dalo možno len 

namontovaním kamerového systému. 

 

K bodu 15 programu OZ 

Schválenie uznesenia 

Uznesenie č. 5/2015 bolo nahlas prečítané a prítomní poslanci hlasovali nasledovne: 

ZA: 9      PROTI: 0   ZDRŽALI SA: 0 

 

K bodu 16 programu OZ 

Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Beáta Salvová 

 

    

Overovatelia:  Ing. Miroslav Pecho 

 

  Ing. Miroslava Garajová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 5/2015 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

v  Lúčkach, ktoré sa konalo dňa 16.4.2015 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach: 

 

A. s c h v a ľ u j e : 

1. program zasadnutia OZ 

2. VZN č. 2/2015 o úhradách za služby poskytované obcou Lúčky 

3. úpravu rozpočtu na rok  2015  

4. predĺženie Zmluvy o kontokorentnom úvere v PRIMA banke Slovensko, a.s. na jeden rok 

5. zadať MAS Dolný Liptov vypracovať nový Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

obce Lúčky na obdobie 2015-2020 

6. výrobu kalendárov Obce Lúčky pre rok 2016 – jeden pre domácnosť v obci  

7. príspevok vo výške 150 € pre Liptovských milovníkov vína  

8. výdavky na opravu orgánu v Dome smútku vo výške 5 500 € 

 

 

B. neschvaľuje 

1. navýšenie platu starostu obce o 10% podľa § 4 ods. (2) zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom  

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 

 

  

C. určuje: 

1. zapisovateľa zápisnice zamestnankyňu obecného úradu  Mgr. Beátu Salvovú 

2. overovateľov zápisnice Ing. Miroslav Pecho, Ing. Miroslava Garajová 

 

 

D. volí : 

1. návrhovú komisiu v zložení : Ing. Eva Mišíková, Ondrej Nika, Miroslav Hrbček 

 

 

      E. ukladá: 

1. OÚ rozúčtovať organizácie Drobné prevádzky a ČOV na samostatné analytické účty 

     Termín: 31.5.2015  

 

2. vykonať súpis techniky a zoznam čerpania dovoleniek zamestnancov  

     Termín: do nasledujúceho zastupiteľstva 

 

3. poslancom OZ podať návrhy na kontrolnú činnosť na II. polrok 2015 

     Termín: 1.5.2015 

 

4. starostovi obce rozposlať poslancom OZ schválený rozpočet na rok 2015 spolu 

s dôvodovou správou 

    Termín: do nasledujúceho zastupiteľstva 

 

 

F.  berie na vedomie: 

1. vzdanie sa funkcie poslanca OZ Mgr. Marty Bočekovej 

2. zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ  Bc. Zuzany Slimákovej 

3. kontrolu prijatých úloh 

4. informáciu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti 

5. plat starostu obce, podľa § 3 ods. (1) zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, vo výške 1698,80 € 

6. informácie zo zasadnutia kultúrnej komisie 



7. informácie zo zasadnutia komisie pre rozvoj a ekológiu obce 

8. informácie zo zasadnutia finančnej komisie 

9. informácie zo zasadnutia športovo-školskej komisie 

10. informácie starostu obce  

11. podnety poslancov a občanov 

 

 

 

Uznesenie bolo nahlas prečítané a prítomnými poslancami schválené. 

 

 

V Lúčkach, dňa : 16.4.2015     

        

 

 

 

      Branislav Hrbček v.r. 

      starosta obce 

Vyvesené: 20.04.2015 

 Zvesené : 05.04.2015  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



            

                                                                                                           Príloha č. 1 

Kontrola plnenia uznesenia                   
materiál na 5. zasadanie OZ, ktoré sa bude konať 16.4.2015 

Predkladateľ a spracovateľ: Marta Bočeková, hlavný kontrolór obce  

 
Dôvodová správa: V zmysle § 18 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 5.  zasadanie, ktoré sa bude 

konať dňa 16.04.2015: Kontrola plnenia Uznesenia č. 4/2015 obecného zastupiteľstva 

v Lúčkach konaného 6.3.2015 

Por.

číslo 

Obsah Termín 

splnenia 

Zodpovedný Stav 

A/1 Doplnený program zasadnutia OZ 6.3.2015 poslanci OZ splnené 

A/2 Vstup do Miestnej akčnej skupiny Dolný 

Liptov MAS 

9.3. 2015 starosta  splnené 

A/3 Členský príspevok do OOCR 10.3.2015 starosta splnené 

A/4 Uzatvorenie nájomnej zmluvy nebytových 

priestorov v Mockove na dobu určitú jeden rok 

9.3.2015 starosta splnené 

 A/5 VZN 1/2015 o postupe pri povoľovaní 

reklamných, informačných a propagačných 

zariadení na území obce Lúčky. 

vyvesené 

9.3.2015 účinné 

24.3.2015 

starosta splnené 

 A/6 Návrh VZN č. 2/2015 o úhradách za služby 

poskytované obcou Lúčky 

 starosta splnené 

 

 A/7 Schválenie členov rady ZŠ na obdobie 2015 -

2019: Ondrej Nika, Miroslav Hrbček, Bc. Iveta 

Kosturíková 

6.3.2015 poslanci OZ splnené 

A/8 Schválenie členov Rady MŠ na obdobie 2015-

2019: Ing. Miroslava Garajová, Bc. Iveta 

Kosturíková 

6.3.2015 poslanci OZ splnené 

A/9 Podnet na finančnú kontrolu hospodárenia 

s verejnými prostriedkami 

 starosta v plnení  

A/10  Schválenie členov kultúrnej komisie: Margita 

Sekanová, Mgr. Miroslava Opatřilová 

6.3.2015 poslanci OZ splnené 

 

 

 

Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu plnenia 

uznesenia OZ 

 

                                                                                                       Marta Bočeková v.r. 

                                                                                                       hlavný kontrolór obce 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                            Príloha č. 2 

Správa o kontrolnej činnosti 

hlavný kontrolór obce 

                
materiál na 5. zasadanie OZ, ktoré sa bude konať 16.4.2015 
Predkladateľ a spracovateľ:  Marta Bočeková, hlavný kontrolór obce  

 

Dôvodová správa: V zmysle § 18f ods. (1) písm. d) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 5.  zasadanie, 

ktoré sa bude konať dňa 16.04.2015: Správa o kontrolnej činnosti od zasadania posledného 

obecného zastupiteľstva v Lúčkach konaného 6.3.2015 a vyhodnotenie vykonaných kontrol 

za I. štvrťrok 2015. 

 

1. 31. marca 2015  bol na základe poverenia č. 215/2015 starostu obce v súlade s § 

10 ods. 5 písm. a) zákona č. 171/2005 Z. z. o hazardných hrách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov  v znení neskorších predpisov vykonaný 

dozor u prevádzkovateľa KAMAK, s.r.o., Vrbovská cesta 2574/147, 921 01 

Piešťany v prevádzke Hostinec FAJKA, Lúčky 106.  Z výsledku dozoru bola 

vypracovaná správa o výsledku dozoru. Správa konštatuje , že v prevádzke sa 

nachádzajú  3 výherné hracie prístroje, ktoré sú v súlade s vydaným 

rozhodnutím č. 535/2014 zo dňa 20.11.2014. Dozorovaný subjekt nemal žiadne 

výhrady.  

2. Podľa návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. štvrťrok 

2015 bolo v časti tématické kontroly naplánovaných 8 kontrol. (3 ukončené, 

jedna nedokončená, 3 nezačaté a 1 nebola požiadavka) 

 Obec Lúčky – miestne dane – kontrola dane za prechodné ubytovanie 

za rok 2014 – Kontrola ukončená prerokovaním Zápisnice. 

 Pohostinské zariadenie Fajka, Bažant – kontrola dodržiavania 

podmienok prevádzkovania výherných prístrojov a dodržiavanie 

zákazu prevádzkovania prístrojov v súlade so zákonom o hazardných 

hrách a usmernením MF SR. Kontrola  ukončená prerokovaním Správy. 

 Základná škola Lúčky – kontrola vybavovania sťažností a petícií. 

Kontrola neprebehla. 

 Obec Lúčky -– kontrola vybavovania sťažností a petícií. Kontrola 

neprebehla. 

 Telocvičňa ZŠ – následná finančná kontrola – správnosť inkasa 

a vyúčtovania poplatkov za používanie zariadenia verejnosťou za rok 

2014. Kontrola ukončená Záznamom. 

 Šachový oddiel- následná finančná kontrola – hospodárenie ŠO v roku 

2014 so zameraním na použitie dotácie poskytnutej z rozpočtu obce. 

Kontrola nedokončená. 

 Pokladňa OcÚ, DP, MŠ, ŠJ MŠ, ZŠ a ŠJ ZŠ – vedenie pokladne 

a dodržiavanie súvisiacich predpisov, inventarizácia peňažných 

prostriedkov v hotovosti. Kontrola neprebehla. 



 Kontroly vyplývajúce z uznesení obecného zastupiteľstva. Nebola 

požiadavka zo strany zastupiteľstva. 

3. Obec nemám vypracovaný plán kontrolnej činnosti na celý I. polrok 2015. 

4. Podľa zákona 369/1990 § 18f – HK raz za  mesiacov predkladá OZ návrh plánu 

kontrolnej činnosti, ktorý musí byť pred prerokovaním 15 dní zverejnený. 

Nakoľko nástup nového hlavného kontrolóra bol 1. 4. 2015 nebolo možné 

tento termín dodržať.  

5. Plán kontrolnej činnosti na 6 mesiacov bude predložený na najbližšie 

zastupiteľstvo. 

 

6. Na základe odporučenia finančnej komisie zo dňa 24. februára 2014 boli od 1. 

4. 2015  skontrolované poistky, ktoré má obec uzatvorené s Komunálnou 

poisťovňou, a. s. S uvedenou poisťovňou je uzatvorených 7 poistných zmlúv. 

Poistné zmluvy treba aktualizovať lebo napr.  poistka č. 4201021099 zo 

6. apríla 1999 obsahuje zariadenia, počítače a tlačiarne. Ktoré už sú nefunkčné, 

ale stále poistené.  K poistke k súboru motorových vozidiel bol dňa 10.12.2014  

podpísaný dodatok č. 1 k poistnej zmluve č. 3559007754 – zmena platby 

poistného z ročnej platby na kvartálne splátky čím došlo k navýšeniu 

poistného o 3% . Z pôvodnej výšky  splátky =2.298,71 € sa poistné zvýšilo na 

=2.367,68 €. Rozdiel =68,97 €.  Obec má zákonne poistených  9 vozidiel. Po 

predložení evidencie o prevádzke týchto vozidiel bude analyzovaná 

využiteľnosť týchto vozidiel. Všetky poistky boli poskytnuté 

sprostredkovateľskej agentúre na  analýzu  a vypracovanie konkurenčnej 

ponuky.  

7. Momentálne prebieha kontrola faktúr OÚ za rok 2014 a kontrola spotreby 

PHM. 

 
 

Návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Správu o kontrolnej činnosti.  

 

                                                                                                                       Marta Bočeková v.r. 

                                                                                                                     hlavný kontrolór obce 

 


